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 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

Z A P Y T A N I E  

 

w sprawie modernizacji dróg na osiedlach peryferyjnych miasta Poznania 

 
  
 Szanowny Panie Prezydencie, 
 
  

 Na terenie osiedli peryferyjnych miasta Poznania istnieje znaczna ilość dróg gruntowych. Jest to 

ważny problem zwłaszcza na obszarze Kiekrza, Strzeszyna, Podolan, Umultowa, Moraska i Radojewa.  

 Samorządy z Wielkopolski mogą ubiegać się o dofinansowanie zadań polegających na budowie, 

przebudowie lub remoncie dróg powiatowych oraz dróg gminnych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg na rok 2025. 

 W związku z powyższym zwracam się do Pana Prezydenta z uprzejmym zapytaniem: 

1. Czy miasto Poznań planuje lub już złożyło wniosek na budowę lub remont dróg w ramach Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg na rok 2025? 

  

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Adam Szabelski 

 

Adam Szabelski 
Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań, 22.08.2024 r. 


